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Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 10. maj 2022 
 

 
Tilstede: Sanne Laursen, Anina Steentofte, Johnny Selvig og Hanne Nielsen. Lone Kruse deltog via zoom. 
 
Sted: Hos Hanne Nielsen 

 

Afbud: Ingen  
 

 Punkt Referat Beslutning/Action 

1. Opfølgning fra sidste 
møde/to-do liste  

Anina har hentet klubbens ting fra 
Lars, og har foretaget en soignering af 
tingene.  
 

 
 
 

2. Orientering fra formanden 

 

Klubben har modtaget en 
jubilæumsinvitation fra DKK til fredag 
den 19. august fra 13.00 til 17.00 i 
Solrød.  
 
JU har fremsendt en forespørgsel om, 
hvorvidt udvalgene kan have mere 
end en administrator på hundeweb. 
F.eks. en administrator for Sjælland og 
en for Jylland. Flere administratorer i 
udvalgene må ikke gå ud over 
koordinationen af aktiviteter.  
 
Bestyrelsen har modtaget en 
dommerindstilling på Dorthe Vedel. 
 

 
 
 
 
 
Beslutning: Udvalgene 
må godt få en ekstra 
administrator.  
 
Information: 
Udvalgskontakten 
informerer udvalgene.  
 

Beslutning: Udestår 

 

3. Orientering fra kassereren  Hovedtal pr: 10-05-2022 
 
Periodens resultat:        41.518,- 
Indestående i bank:  119.628,- 
Klubkapital:                129.826,-  
Medlemstal:                      327 
 
Større poster siden sidste møde er 
udbetaling af refusion til dommerelev. 
 
DKK er bagud med opkrævninger.  
 

 
 
 
 
 
 
 

4. Nyt fra udvalgene Sundhed og adfærd: 
NIL 
 
Jagt: 
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Jagtudvalget har sendt referat af 
deres seneste møde med et antal 
spørgsmål til bestyrelsen.  
1. Kan samme person være dommer 
og prøvelægger på samme prøve. 
  
2. Der anmodes om, at forplejnings-
beløbet til dommer og prøvelægger 
hæves. 
  
3. Der anmodes om, at gavebeløbet til 
dommer og hjælpere hæves.  
 
4. JU anmoder om at få et minimum 
antal deltagere på prøver.  
 
5. JU vil gerne have del i 
sponsorgaverne. Sponsorene 
bestemmer selv, hvilken aktivitet de 
vil sponsorere. Gårdens hundehal vil 
gerne sponsorere jagtprøver.  
 
6. JU ønsker en status på Hanne 
Sølvkjær’s dommeruddannelse. Den 
siddende bestyrelse kender ikke 
status på igangværende dommer-
uddannelser 
 
 
 
 
 
7. JU anmoder om, at få en 
beløbsramme for jagtprøverområder.  
 
 
8. JU forslår, at medlemskab af 
klubben bliver gratis for 
udvalgsmedlemmer.  
 
 
9. Udvalget vil gerne afvikle ”prøve 
prøver”.   
 
 
 
Allround træningsudvalg: 

 
Beslutning: Ja det kan 
man godt.  
 
Beslutning: Forplej-
ningsbeløbet hæves 
ikke. 
 
Beslutning: Gave-
beløbet hæves ikke. 
 
Beslutning: Arrangøren 
skal tilstræbe, at prøver 
ikke giver underskud. 
Beslutning: Ju opfordres 
til at kontakte 
Sponsorudvalget god tid 
i forvejen inden en 
prøve (2 mrd.) 
 
Beslutning: JU skal 
udarbejde status over 
igangværende 
dommeruddannelser. 
 
Bestyrelsen skal  
behandle indstillinger til 
dommeruddannelse 
inden igangsætning. 
 
Beslutning: Arrangøren 
skal tilstræbe, at prøver 
ikke giver underskud. 
 
Beslutning: Medlem-
skab bliver ikke gratis 
for medlemmer med 
hverv i klubben.  
 
Beslutning: Arrangøren 
skal tilstræbe, at 
aktiviteten ikke giver 
underskud. 
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Den planlagte allround træning med 
opstart i maj er aflyst, da der kun var 
en enkelt tilmeldt. 
 
På sigt bør der laves en afstemning på 
Facebook for at klarlægge, hvilke 
træningstilbud medlemmerne ønsker 
og hvor i landet.  
 
Udstilling: 
Klubben have en rigtig fin udstilling i 
Randers med Anina som tovholder. 
 
Udvalget bør udarbejde et faktaark til 
udenlandske dommere, således at 
honorering og refusion af 
rejseomkostninger er afstemt med 
dommeren inden udstillingen.  
 
Der er indkøbt et nyt bord til brug 
under udstillinger.  
 
Spor: 
Doris Jensen indtræder i sporudvalget. 
 
Dual konkurrencen gav færre 
tilmeldinger end forventet.  
 
Pointsystemet virker godt efter 
nogens mening, medens andre ønsker 
det ændret.  
 
Sponsor: 
Royal Canin er hovedsponsor på Dual 
jagt i august. 
 

Toller days: 
Johnny har været på Hasmark 
Camping og kan oplyse, at der er 
masser af plads til aktiviteterne.  
 
Der er indkommet i alt 5 tilmeldinger, 
ud over de få med hverv i klubben, der 
har tilmeldt sig indtil nu. Bestyrelsen 
finder det ikke økonomisk og 
foreningsmæssigt ansvarligt at 
afholde Tollerdays for så få af 
klubbens medlemmer.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutning: Udvalget må 
komme med oplæg med 
ændringsforslag. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

Beslutning: Toller days 
2022 ved Hasmark 
camping aflyses. Johnny 
giver campingpladsen 
besked. Sanne skriver til 
de tilmeldte.  
 
Aftalen ændres til med-
lemsaften på Sjælland 
med deltagerbetaling på 



   

  DANSK NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVER KLUB 

                                    

 

 

4 

 

Der er indgået forpligtende aftale med 
Mia – Respekt træning og håndtering.  
 
 
Tollerklubbens jubilæum skal fejres på 
anden vis. Fejringen kan f.eks. foregå 
under Hund i Tivoli og evt. Hund i 
Fokus.  
 
For yderligere fejring af jubilæet, 
arrangeres der en middag for udvalg 
og hjælpere i 2021 og 2022. 

100,- kr. Lone kontakter 
Mia.  
Hanne kontakter DKK 
om stand på Hund i 
Tivoli og undersøger 
Hund i fokus. 
 

Johnny finder hjælper i 
2021-22 og Sanne finder 
tid og sted.  
 

5. Indkomne emner 
 

a. Udstillingsbånd: 
I forbindelse med oprydning i 
klubbens ting, skal der træffes en 
beslutning om, hvad der skal ske med 
kassen med udstillingsbånd.  
 
b. Lageropbevaring af klubbens ting: 
Klubbens ting er pt. fordelt hos Sanne 
og Anina, og tingene ved Kim mangler 
afhentning. For at samle tingene et 
sted, forslås det at leje et depotrum.  
 
Når alle tingene er samlet og 
gennemgået, skal der udarbejdes en 
lagerliste.  
 
c. Info til JU om Logo udskiftning til 
60.000,-: Bestyrelsen har haft en løs 
drøftelse af, om klubben skulle have 
et nyt logo. Der har alene været tale 
om en drøftelse, og der er ikke truffet 
beslutning om ændring af logo.  
 
JU er fejlagtigt blevet informeret om, 
at beslutningen er truffet, samt at det 
ville koste klubben 60.000,-, hvilket 
ikke er tilfældet.  
 

Beslutning: 
Udstillingsbånd udgår og 
båndene kasseres.  
 
 
 
Beslutning: Anina 
undersøger pris og 
muligheder.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Information: Lone 
informerer JU om, at der 
ikke er truffet 
beslutning om 
logoudskiftning.  
 

6. Temadrøftelse 
 

Bestyrelsen drøftede opgavefordeling 
og bestyrelsens forretningsorden. 
 

To-do: Hanne færdiggør 
dokumenterne til videre 
drøftelse på et 
kommende møde. 
 
 

7.  Eventuelt Efter den generelle prisstigning i 
samfundet, er kørselssatsen for 

Beslutning: 
Kørselssatsen hæves til 
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transportgodtgørelse ikke længere 
dækkende. DKK anvender fortsat 
satsen 3,51 kr. til dommere. 
Bestyrelsen ændrer satsen samtidig 
med DKK, men vurderer ikke, at 
klubben økonomisk kan bære at 
anvende satsen til hjælpere og 
mødedeltagere/bestyrelsen. 
 
De nuværende sats på 2,00 kr. er 
fastsat skønsmæssigt af bestyrelsen. 
Satsen vil fremover blive reguleret, så 
den oprundet følger satsen for 
lønmodtageres befordringsfradrag 
mellem arbejde og hjem.  
 

2,20 kr for hjælpere og 
mødedeltagere/ 
bestyrelsen 
Information: Johnny 
retter befordrings-
skemaerne 

 

8.  Næste møde 
 

21. juni 2022 kl. 19:00 på zoom  

 

To-do liste 

Aktion Ansvarlig Termin 

Birgitta oprettes som administrator på hundeweb  Sanne Inden næste møde 

JU anmodes om at beskrive forudsætninger for 
hhv. prøveleder og prøvelægger, 

Lone  August 2022 

Afklaring af, hvordan jagtdommere honoreres i 
dag.  

Lone  August 2022 

Status på igangværende jagtdommer-
uddannelser. 

Lone August 2022 

Flytning af Yousee abonnement Johnny August 2022 

Afhentning af klubbens ting fra Kim Sanne Juni 2022 

Færdiggørelse af forretningsorden, herunder 
opgavefordeling i bestyrelsen 

Hanne August 2022 

Medlemsaften i frivillig håndtering Lone Juni 2022 

Jubilæumsmiddag for udvalg og hjælpere Sanne Juni 2022 

Udarbejdelse af lagerliste Anina September 2022 

   

 

 

 


